
Verslagspunten ALV  
 
Jaap Eden gaat 21 oktober open. Heel misschien 14 oktober. 
 
Parkeren wordt hopelijk voor 1 augustus duidelijk. Het is een zaak van de Gemeente; 
slagboom wordt genoemd als mogelijke oplossing. 
 
HCA heeft uitnodiging ontvangen voor NK Clubs die op 30 september zal worden gehouden.  
In totaal worden 14 verenigingen uitgenodigd. 
 
Albert heeft Herman Offerman persoonlijk en namens HCA officieel bedankt voor vele jaren 
training. Het voorstel van Bart Postma om Herman Lid van verdienste te maken wordt door 
ALV aangenomen. 
 
HCA fietst, een activiteit door Lisa van der Spek opgestart, heeft nog wat problemen met 
aanmelden. Er wordt aan gewerkt om die op te lossen. 
 
Zomertraining: de maandagtrainingen zijn opgepakt door Rogier Koopman. Opkomst kan beter. 
De woensdagtrainingen voor de jeugd worden verzorgd door Fleur Brink, Andy van Waes is 
haar vervanger. 
 
Jury: er is behoefte aan klokkers 
 
EHBO: naast een tweetal ouders, komen er nog 2 EHBO-ers bij 
 
Nieuwe trainers komend seizoen: Fleur, Brink, Tymen Smit, Willem Wagenaar, en Luis Veen. 
 
2. 
Uitnodiging NK Clubs ontvangen 
 
3. 
Carel Donck heeft afgezegd voor de ALV, en is geen lid meer, maar wil donateur worden. 
Leden die willen shorttracken moeten lid worden lid van Shorttrack Vereniging AYC 
(Amsterdamse Ijs Club). 
Bart Postma: tot vorig jaar hoefde je als lid van een schaatsclub geen lid te worden bij een 
andere club. Dat is nu anders. 
 
4. 
Het HCA bestuur is fysiek weer bij elkaar geweest. 
 
6. 
Het aantal leden Jeugdschaatsen loopt terug. Deels te verklaren vanuit de kosten voor 
schaatsen. Er zijn binnen de Gemeente voorzieningen waar we potentiële jeugdleden op 
kunnen wijzen. 
 
9. 
Financiën: geen onvolkomenheden te melden door de kas controle commissie. 
Besloten wordt het bestuur decharge te verlenen. 
 
Nieuwe kascommissie 23/24: Eva Teijsse en Rogier Koopman 
 
12 
Minke aftredend als penningmeester, Vera van Wijnbergen aantredend als penningmeester. 
 

13. Bart wijst erop dat Vera lid moet zijn van de HCA en dus onder voorbehoud van 
lidmaatschap de functie van penningmeester kan bekleden. 
 

14. Nieuwe uitnodiging ontvangen voor de NK Clubs? (wordt 30-09-20230 



 
16. 
Nieuwe statuten: Janneke Breeuwsma heeft nieuwe HCA statuten opgesteld en heeft het KNSB 
model hiervoor gevolgd. Na goedkeuring van de KNSB (daar liggen de HCA statuten nu), zullen 
de nieuwe statuten aan een buitengewone ledenvergadering worden voorgelegd. 
 
Een voorstel om een gereduceerd tarief in te voeren voor trainers die geen contributie betalen 
en alleen trainingen geven, en verder geen gebruik maken van de club (bijv. door zelf een HCA 
training te volgen) heeft het niet gehaald. Het e.e.a. moet duidelijk worden gedefinieerd. 
Vanuit de vergadering werd gevraagd in dit verband ook te kijken naar de groep HCA 
vrijwilligers. 
 
Rondvraag 
Michiel van Laer: kun je vooraf duidelijkheid krijgen wanneer welke trainer training geeft zodat 
je je daarvoor kunt opgeven? Hebben rijders keuze voor trainer of een bepaalde training? 
Dit punt wordt bij het trainersoverleg meegenomen. 
 
Rogier Koopman: n.a.v de discussie over trainers en voorkeuren van leden: hoort thuis in een 
schaatstechnisch beleidsplan. 
 
Els Koopman: Bertus Blok wordt eind augustus geopereerd. Moet er niet nog een officieel 
afscheid plaatsvinden? (gaat gebeuren) 
 
Rogier Koopman: hebben HCA trainers en vrijwilligers een VOG? Ongeveer 90% van de 
trainers heeft een VOG. 
 
Jaap van der Spek: laten we bij de leden inventariseren wat hun doelen/intenties/ voorkeuren 
zijn: langebaan, shorttrack, sprint, techniek, marathon, etc. 
 
Bart Postma: er zijn 42 opzeggingen ontvangen voor dit seizoen. 140 opzeggingen de 
afgelopen 4 jaar. Is het zinvol de redenen te achterhalen met na mailen? 
 
Rene vd Hauw: mocht parkeren duur worden, dan moet ik afhaken. 
 
Henk Veen: trainingsuur op dinsdag 1 heeft geen last met parkeren. 
(dit is nog niet gerealiseerd) 
 
Willem Heikoop 
 
 
 
 
 
 
 


